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Abstract (en)
According to the invention, such a boot (1) comprises an immobilising device (35) of the upper quarter (2) in an anteroposterior direction acting on
an oscillating lever (11) capable of bearing on a stop (13) of the shell bottom (5). These means consist of a control member (10) having rectilinear
displacement with external control (18), an inner part (19) of which actuates, by means of a cam (19a), a feeler member (49) belonging to the
oscillating lever (11) in order to impart to the latter an angular deflection about its spindle (12) towards a locking or unlocking position relative to the
stop (13) obtained on the shell bottom (5). <IMAGE>

Abstract (fr)
Selon l'invention, une telle chaussure (1), comprend un dispositif d'immobilisation (35) de la tige (2) dans un sens antéro-postérieur agissant sur
un lever oscillant (11) apte à venir en appui sur une butée (13) du bas de coque (5). Ces moyens sont constitués par un organe de commande
(10) à déplacement rectiligne à commande externe (18), dont une partie interne (19) actionne par l'intermédiaire d'une came (19a) un organe de
palpage (49) appartenant au levier oscillant (11) pour impliquer à ce dernier un débattement angulaire autour de son axe (12) vers une position de
verrouillage ou de déverrouillage, par rapport à la butée (13) obtenue sur le bas de coque (5). <IMAGE>
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